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To: @minvws.nl]
ce @minvws.ni];IEEEEEE @ minbzk ni]
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Sent: Tue 3/24/2020 12:18:30 PM

Subject: RE: Gezamenlijk statement inzake farmaceutische zorg

Received: Tue 3/24/2020 12:18:30 PM

Super. Een tussenkomend punt: vroeg tijdens werkgroep hoe het er nu mee staat. Willen jullie nog even contact met hem

opnemenfg 512 ro vanmorgen toevallig bij de werkgroep-vergadering en heeft alles woordelijk gehoord.

Ik kan me voorstellen dat low key (via de koepels) geen gek idee is.

-----Qorspronkelijk bericht-----

Van: ) EEE @minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 13:16

Aan: ) @minvws.nl>
CC: ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Gezamenlijk statement inzake farmaceutische zorg

De LHV is niet bepaald enthousiast, maar geeft aan er niet onwelwillend tegenover te staan. lk krijg geen reactie op de vraag op welke

wijze of met welke inhoud zij iets dergelijks wel zouden onderschrijven. Ik ken BEERals iemand die echt zijn eigen afweging maakt en niet

mee gaat als de rest wel tekent, dus het statement moeten we echt nog 'on point’ krijgen met de LHV. Daarbij zal de wijze waarop we dit

communiceren voor de LHV ook een rol spelen (alleen aan leden, low key publiek of groots publiek; van dit laatste zijn zij sowieso geen

voorstander).

Ik heb voor nu het bericht bij EXE Ineergelegd. Zie onderstaand de laatste versie.

Groeten,[EXE

--—--Qorspronkelijk bericht--—--

Van: IEEE)
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 13:11

Aan.INCAS) <SECKETI ins i>

Onderwerp: FW: Gezamenlijk statement inzake farmaceutische zorg

Beste HEXEN
Vanuit GMT werken we aan een statement aan artsen en apothekers inzake de continuiteit van farmaceutische zorg. Dit zou in onze

beleving een gezamenlijk statement moeten, onderschreven door enkele brancheverenigingen. Onderstaand hebben we hiervoor een

aanzet gedaan. Het idee is om deze via sociale media te verspreiden, dan wel per e-mail via de brancheverenigingen aan haar leden. Zou

jij vanuit communicatie willen meekijken?

Impliciet zit hier nog een nieuwe maatregel in: soms zijn vanwege afspraken tussen apothekers en verzekeraars, apothekers verplicht om

geneesmiddelen mee te geven voor zo lang als op het recept staat. Meestal wordt een recept voor drie maanden uitgegeven en verandert

er dus niets. Echter, soms krijgen patiénten voor een langere periode geneesmiddelen mee. Dat wordt nu voor max. drie maanden. Om

hamstergedrag te voorkomen leggen we daar nu niet te veel nadruk op, maar kunnen apothekers hier wel de steun voor een max. drie

maanden-uitgifte in lezen.

Graag jouw blik!

orJEN
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